
Til Afdelingsbestyrelsen for afdeling 5 og 6 Fredensgade, Tværgade og Nygade                                     Ikast, den 18. maj 2018  

 

 

 

 

Der indkaldes hermed til ordinært afdelingsbestyrelsesmøde 

Onsdag den 6.  JUNI 2018   kl. 18,00 

Mødet holdes hos Vinnie, Fredensgade 20, 7430 Ikast 

 

 

Dagsorden 

 
0 Fællesspisning Kl. 18,00 Servering af en lun ret 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
1 Valg af dirigent Det formelle møde starter efter spisning, dog senest kl. 18,30 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

2 Godkendelse af  referatet        
 fra afdelingsbestyrelses-   

 mødet den 4.04.2018 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

3 Godkendelse af dagsorden     
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------              

    

4 Nyt fra afdelingen 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

5 Nyt fra administrationen Vi afventer datoer fra Kent vedr.  det kommende budgetmøde 
  

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

6  Nyt fra beboere 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

7 Fremtidige aktiviteter:     
   a. Fastsættelse af dato for næste ”kælderkaffe” 

b. Udfærdigelse af udkast til en lille folder til nye tilflyttere. Folderen 

    vedlægges blomst eller biografbilletter fra administrationen. 
c. Have  containere – forslaget skal stilles til næste afdelingsmøde til                

    efteråret. Skal vi have container én eller to gange om året? 

   d. Fonde – hvad skal der søges til og hvor skal der søges. 

   e.  Facebook for afdelingen – hvor mange medlemmer er der p.t. - skal der  
                                                                      opdateres noget? 

f.  Poul foreslår at alle referater godkendes af afdelingsbestyrelsen inden  

    den sendes videre til administrationen. 
g.  Festudvalg – hvordan får vi gang i et festudvalg    

h.  Eventuelt                

    

    
    

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

 

 
Med venlig hilsen 

Afdelingsbestyrelsen for afd. 5 & 6 

Poul Henning Cramer 

Formand 


